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Politiet i Agder har startet søk 
etter 54 år gamle Christian Oleg 
Horge fra Kragerø. 

– Siste sikre observasjon av 
savnede var på Prestholt, like 
nord for Lillesand sentrum 8. 
desember i fjor, skriver politiet i 
en pressemelding. 

Horge ble meldt savnet av sin 

familie 7. januar. Det var Sør-Øst 
politidistrikt som først hadde sa-
ken, men den ble overført til Ag-
der.

– Politiet i Agder har allerede 
foretatt omfattende etterfors-
kningsskritt i saken, uten at jeg 
ønsker å utdype hva vi har gjort. 
Vårt absolutte mål er å finne 

svar på hva som har skjedd med 
savnede, sier politiadvokat Kine 
Wesseltoft i Agder politidistrikt.

I pressemeldingen står det 
også at savnede har en viss til-
knytning til steder i Agder, uten 
at politiet ønsker å gå nærmere 
inn på det. 

– Vi holder alle muligheter 

åpne for hva som kan ha skjedd 
med den savnede og arbeider ut 
fra ulike hypoteser. Horge har 
også tidligere vært borte fra fa-
milien, men ikke så lenge som 
nå, sier Wesseltoft.

I Arendal sentrum henger det 
flere steder plakater av 54-årin-
gen. 

Starter søk etter savnet mann

27. april 2023 ble nye Knub-
ben sjøbad tatt inn i kommu-
nens arealplaner. 

Stiftelsen bak det mye om-
talte millionprosjektet vil la-
ge en unik turistattraksjon av 
den forfalne badeholmen i 
Galtesund. Der vil de ha blant 
annet restaurant, badeplass, 
konsertarena og et marint 
kunnskapssenter. 

De første skissene fra arki-
tektselskapet Snøhetta gikk 
viralt og skapte begeistring 
lokalt, nasjonalt og interna-
sjonalt. 

– Helt rått, sa ordfører Ro-
bert C. Nordli (Ap) da tegnin-
gene ble presentert for to og 
et halvt år siden. 

I innledende fase
Da arealplanen var på høring 
høsten 2022 , kom det innsi-
gelser fra naboer og myndig-
heter. De mente prosjektet 
ble for stort og utsatt for støy.

Etterpå har skissene blitt 
justert ned, både i omfang og 
høyde.  Et stort flertall i 
Arendal bystyre støtter arbei-
det med å restaurere bade-
perlen. 

Onsdag behandlet kommu-
neplanutvalget planprogram-
met. Det er en del av den inn-
ledende fasen av kommunens 
saksbehandling. 

Prosjektleder Are Skindlo 
sier hele prosjektgruppa har 
blitt inspirert til å fortsette 
arbeidet de startet med til-
bake i 2018. Det siste året har 
de jobbet med en detaljert re-
gulering av badeholmen. 

Vil presentere nye planer
– Vi har gjort en rekke utred-
ninger basert på innspillene vi 
har fått. Det har blitt gjort av 

eksterne konsulenter, og de 
foreløpige rapportene ser veldig 
positive ut, sier Skindlo. 

Prislappen er anslått til cirka 
150 millioner kroner. Målet er å 
få pengene fra private investo-
rer og statlig støtte. Skindlo er 
optimistisk med tanke på å få 
det hele i havn. 

– Vi planlegger å legge fram 
et konkret forslag til regule-
ring før sommeren, sier han. 

Ifølge Skindlo er mye av fi-
nansieringen allerede på 
plass. Det er flere aktører som 
vurderer å gi støtte, men som 
venter med å behandle søkna-
den til reguleringsplanen er 
ferdig, opplyser Skindlo om.

– Mange har gitt oss positi-
ve signaler, sier han. 

Vil involvere innbyggerne
Kommunedirektøren anbe-
falte politikerne å gi grønt lys, 
men vil at innbyggerne invol-
veres mer i arbeidet.

Politikerne vedtok derfor at 
det skal være en digital spør-
reundersøkelse før regule-
ringsplanen skal behandles 
for første gang.

– Skal ta hensyn
Samtidig med skisser og pla-
ner har stiftelsen jobbet med 
innhold. 

Skindlo sier de håper å pre-
sentere flere spennende kon-
septer til høsten. 

– Målet vårt er å tilby unike 
kulturaktiviteter som tar 
hensyn til omgivelsene, sier 
han. 

De har også kommet langt 
på veg med planene om å lage 
et læringssted for livet i ha-
vet, ifølge Skindlo.

– VI jobber med en rekke 

spennende miljøer. Det skal 
bli et unikt senter for blå læ-
ring for innbyggere i Agder, 
Arendal og hele Norge, sier 
han. 

Vil vise nye Knubben-
planer før sommeren

POSITIVE SIGNALER: Prosjektleder Are Skindlo (t.v.) sier det er mange aktører som ønsker å bidra økonomisk til å realisere sjøbadet på Knubben. 
Konkrete planer for perlen i Galtesund kommer trolig før sommeren. Her er han med daværende klima- og miljøvernminister Sveinung Rotevatn (V) og 
kulturminster Abid Raja (V) på et besøk på Knubben under Arendalsuka i 2021. FOTO: SINDRE HAUGEN MEHL 

MINDRE: Stiftelsen bak Knubben-planene har nedjustert omfanget av det 
planlagte landemerket. FOTO: SNØHETTA

JOBBER FOR NY KNUBBEN: Denne prosjektgruppa har stor tro på at 
Knubben skal bli ny, større og et fantastisk sted for Arendals innbyggere. 
Menneskene i gruppa er øverste rad (fra venstre): Peder Syrdalen, Jan Inge 
Tungesvik, Thor Usterud, midtre rad (fra venstre): Kjetil Johnsen, Rolf Erik 
Nilsen, Grete Risbakk Skindlo, Kaja Asdal, Runa Sandnes Lindebjerg, 
nederste rad (fra venstre): Dag Tynes, Are Skindlo. Bildet er fra 2021.  
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I løpet av året vil 
det komme mye 
nytt om det spekta-
kulære sjøbadet i 
Galtesund. – Det ser 
veldig positivt ut, 
sier en optimistisk 
prosjektleder Are 
Skindlo. 
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